
ADVERTENTIE

Dat gaat grote gevolgen hebben en vraagt veel van 
de circa 300 medewerkers (200fte). „Tot nu toe 
kunnen we mensen die de complexe en 
multidisciplinaire zorg nodig hebben hier nog 
plaatsen. Maar, we hebben een wachtlijst en die 
wordt niet kleiner. Op termijn ontkomen we er 
derhalve niet aan om mensen thuis te gaan 
verzorgen, ook als die zorg complex en 
multidisciplinair is. Dat is ingewikkeld en we zien 
dat ook niet als een oplossing, maar we hebben 
geen andere keuze.” 
 
Centralisatie 
Huisvesting is overal in de ouderenzorg een groot 
probleem. „Wij hebben een wachtlijst van 
gemiddeld dertig mensen, waar van 5 à 10 acuut, 
dat neemt alleen maar toe. Maar, we mogen hier 
niet uitbreiden, hoewel dat wel een deel van de 
oplossing zou zijn”, gaat Knol verder. „We denken 
bijvoorbeeld aan aanleunwoningen. Als je de vaak 
complexe zorg aan mensen buiten dit centrum 
goed en efficiënt wilt uitvoeren, dan is 
centralisatie de oplossing. We zien echter een 
overheid die alleen maar wil besparen op de 

kosten. Wij willen laten zien dat we het kunnen 
oplossen met wat we nu hebben, maar dan mag er 
in elk geval niet verder worden bezuinigd. En dat 
gaat helaas wel gebeuren.” 
 
Erfgoed 
„Wij willen nu, maar zeker ook in de toekomst de 
mensen die ons worden toevertrouwd goed 

verzorgen. Zij zijn ons erfgoed, die plicht hebben 
we. Echter, dat wordt ons wel steeds lastiger 
gemaakt en kost veel energie. Gelukkig beschikt 
Vredewold over gedreven medewerkers en ook 
vele vrijwilligers, die staan voor hun taak, die 
bevlogen zijn en de best mogelijke zorg willen 
leveren. Maar dat dit onder druk staat, is ook 
duidelijk. Zeker als de overheid via de 
bezuinigingen aangeeft dat het wel wat minder 
mag. Dat stimuleert niet echt.” 
Knol beseft dat het een lastige tijd is, maar hij is 
desondanks optimistisch. „Natuurlijk gaan we het 
fixen, maar ik zou wensen dat de ouderenzorg op 
waarde wordt geschat. We willen graag zelf de 
regie hebben en datgene kunnen blijven doen 
waar we goed in zijn. Het is niet voor niets dat 
zowel bewoners als medewerkers tevreden zijn 
over hoe het in Vredewold is geregeld. Daar doe je 
het voor. Een beetje meer waardering van 
buitenaf, lees de overheid, zou welkom zijn, juist 
omdat we ons erfgoed niet mogen verkwanselen.” 
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Dat zegt Goos Knol, bestuurder bij Vredewold, het woonzorgcentrum in Leek waar 
142 bewoners worden verzorgd. Medewerkers en vrijwilligers zetten zich in om hen, 
in een vertrouwde omgeving, zoveel mogelijk te laten genieten van de oude dag. 
„We leveren gespecialiseerde zorg”, legt Knol uit. „Daarom hebben we bijvoorbeeld 
een specialist ouderengeneeskunde in dienst.” Vredewold heeft de zaken goed voor 
elkaar, maar Goos Knol maakt zich zorgen over de toekomst. „Het begint te knellen. 
Er komen meer ouderen die specialistische verzorging nodig hebben, maar er wordt 
bezuinigd op de ouderenzorg.”

‘We moeten ons erfgoed niet verkwanselen’

Goos Knol


